
Zápisnica 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Kolačkov, konaného dňa 25. apríla 2024 

o 15.00 hod. v zasadačke obecného úradu. 

__________________________________________________________________________________ 

Prítomní:  Pavol Zamiška 

   Bc. Daniela Čudejková 

Ing. Martin Dziak 

Mgr. Ružena Kuzárová 

Jozef Majkut 

PaedDr. Veronika Onuferová, PhD. 

Ján Zamiška 

Pavol Zamiška 

PaedDr. Peter Žoldák 

Mária Tomková, kontrolórka obce 

Mgr. Gabriela Zamišková, ekonómka obce 

Mgr. Martina Žoldáková, zapisovateľka 

Neprítomní:  Jozef Majkut 

 

Ostatní prítomní: Tomáš Kollár 

   František Koneval 

   Martin Reľovský 

   Mgr. Viera Zamišková 

     

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Informácia poslancom (projekty, investície a pod.) 

5. Rozpočtové opatrenie č. 3/2024 

6. Voľba členov rady školy 

7. Rôzne 

8. Návrh uznesení 

9. Záver 

 

K bodu 1/ 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Pavol Zamiška, v úvode privítal 

všetkých prítomných, skonštatoval, že OZ je uznášania schopné. Oboznámil  s programom rokovania, 

ktorý  bol poslancom OZ doručený  spolu s pozvánkou a materiálmi na zasadnutie obecného 

zastupiteľstva.  

 

Návrh uznesenia OZ  č. 12/2024 zo zasadnutia konaného dňa 25.04.2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kolačkov  s c h v a ľ u j e  

 

program zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa priloženej pozvánky. 

HLASOVANIE : 

prítomnosť/kvórum:       8/5 

hlasovali za:   8                

(Bc. Daniela Čudejková, Ing. Martin Dziak, Mgr. Ružena Kuzárová, Jozef Reľovský, PaedDr. Veronika 

Onuferová, PhD., Ján Zamiška, Pavol Zamiška, PaedDr. Peter Žoldák) 

hlasovali proti:    0 

hlasovania sa zdržali:    0  

nehlasovali:  0 

neprítomní: 1 

(Jozef Majkut) 

Uznesenie bolo prijaté. 



Starosta vyzval prítomných poslancov na prednesenie návrhu na doplnenie programu. Poslankyňa p. 

Kuzárová požiadala o doplnenie bodu „Dotácia Rímskokatolíckej cirkvi – farnosti Kolačkov. Poslanec p. 

Dziak požiadal o doplnenie samostatného bodu „Správa z kontroly – „Kolačkov, rozšírenie kanalizácie 

Vetva B.“ Poslanec p. Žoldák požiadal o doplnenie bodu „Zmena Rokovacieho poriadku“. Poslanec p. 

Reľovský požiadal o doplnenie bodu „ Kontrola plnenia uznesení“. Starosta uviedol, že tento bod 

v programe je, preto p. Reľovský dostane slovo v tomto bode. Nikto ďalší z prítomných poslancov nemal 

návrh na doplnenie. Do bodu programu bol doplnený bod: 

1. Dotácia Rímskokatolíckej cirkvi – farnosti Kolačkov 

2. Správa z kontroly – „Kolačkov, rozšírenie kanalizácie Vetva B“ 

3. Zmena Rokovacieho poriadku 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Rozpočtové opatrenie č. 3/2024 

5. Dotácia Rímskokatolíckej cirkvi – farnosti Kolačkov 

6. Správa z kontroly – „Kolačkov, rozšírenie kanalizácie Vetva B“ 

7. Voľba členov rady školy 

8. Zmena Rokovacieho poriadku 

9. Informácia poslancom (projekty, investície a pod.) 

10. Rôzne 

11. Návrh uznesení 

12. Záver 

 

Návrh uznesenia OZ  č. 13/2024 zo zasadnutia konaného dňa 25.04.2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kolačkov  s c h v a ľ u j e  

 

zmenu návrhu programu zasadnutia a doplnenie bodov programu zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

HLASOVANIE : 

prítomnosť/kvórum:       8/5 

hlasovali za:   8                

(Bc. Daniela Čudejková, Ing. Martin Dziak, Mgr. Ružena Kuzárová, PaedDr. Veronika Onuferová, PhD., 

Jozef Reľovský, Ján Zamiška, Pavol Zamiška, PaedDr. Peter Žoldák) 

hlasovali proti:    0 

hlasovania sa zdržali:    0  

nehlasovali:  0 

neprítomní: 1 

(Jozef Majkut) 

Uznesenie bolo prijaté. 

K bodu 2/ 

V tomto bode boli starostom obce určení overovatelia a zapisovateľ zápisnice: 

1. Ing. Martin Dziak 

2. Mgr. Ružena Kuzárová 

Za zapisovateľku určil Mgr. Martinu Žoldákovú. 

 

Návrh uznesenia OZ č. 14/2024 zo zasadnutia konaného dňa 25.04.2024  

 

Obecné zastupiteľstvo v Kolačkove  u r č u j e 

 

1. za zapisovateľku riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Mgr. Martinu Žoldákovú, 

2. overovateľov zápisnice Ing. Martina Dziaka a Mgr. Ruženu Kuzárovú. 

 

 



HLASOVANIE : 

prítomnosť/kvórum:       8/5 

hlasovali za:   8                

(Bc. Daniela Čudejková, Ing. Martin Dziak, Mgr. Ružena Kuzárová, PaedDr. Veronika Onuferová, PhD., 

Jozef Reľovský, Ján Zamiška, Pavol Zamiška, PaedDr. Peter Žoldák) 

hlasovali proti:    0 

hlasovania sa zdržali:    0  

nehlasovali:  0 

neprítomní: 1 

(Jozef Majkut) 

Uznesenie bolo prijaté. 

K bodu 3/ 

V tomto bode starosta obce prečítal uznesenia z predchádzajúceho  zastupiteľstva a konštatoval, že úlohy 

vyplývajúce z prijatých uznesení z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Kolačkov 

boli splnené. O slovo požiadal poslanec p. Reľovský, ktorí dal návrh, aby OcZ odsúhlasilo, že kontrola 

plnenia uznesení sa nebude brať na vedomie, ale aby sa záväzne schvaľovali uznesenia. K danému bodu 

prebehla krátka diskusia, po ktorej starosta vyzval prítomných poslancov k hlasovaniu: 

 

Návrh uznesenia OZ č. 15/2024 zo zasadnutia konaného dňa 25.04.2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kolačkov    b e r i e    n a     v e d o m i e 

 

informáciu starostu obce o plnení uznesení z predchádzajúceho obecného zastupiteľstva, s konštatovaním, 

že všetky uznesenia boli splnené. 

 

HLASOVANIE : 

prítomnosť/kvórum:       8/5 

hlasovali za:   8                

(Bc. Daniela Čudejková, Ing. Martin Dziak, Mgr. Ružena Kuzárová, PaedDr. Veronika Onuferová, PhD., 

Jozef Reľovský, Ján Zamiška, Pavol Zamiška, PaedDr. Peter Žoldák) 

hlasovali proti:    0 

hlasovania sa zdržali:    0  

nehlasovali:  0 

neprítomní: 1 

(Jozef Majkut) 

Uznesenie bolo prijaté. 

Návrh uznesenia OZ č. 16/2024 zo zasadnutia konaného dňa 25.04.2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kolačkov    s c h v a ľ u j e, 

 

že obecné zastupiteľstvo bude schvaľovať kontrolu uznesení. 

 

HLASOVANIE : 

prítomnosť/kvórum:       8/5 

hlasovali za:   8                

(Bc. Daniela Čudejková, Ing. Martin Dziak, Mgr. Ružena Kuzárová, PaedDr. Veronika Onuferová, PhD., 

Jozef Reľovský, Ján Zamiška, Pavol Zamiška, PaedDr. Peter Žoldák) 

hlasovali proti:    0 

hlasovania sa zdržali:    0  

nehlasovali:  0 

neprítomní: 1 

(Jozef Majkut) 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

 



K bodu 4/ 

V tomto bode starosta udelil slovo ekonómke obce p. Zamiškovej, ktorá oboznámila poslancov o zmenách 

v Rozpočtovom opatrení č. 3/2024. Toto Rozpočtové opatrenie sa týkalo zvýšenia účelovo určených 

normatívnych finančných prostriedkov a zníženia nenormatívnych finančných prostriedkov na prenesený 

výkon štátnej správy v roku 2024. K danému bodu prebehla krátka diskusia, kde padol návrh, aby p. 

riaditeľka bola prizvaná na každé OcZ, ak  budú prejednávané finančné náležitosti týkajúce sa školy, aby 

poslancom vysvetlila a odpovedala na dané otázky. O 15.30 hod prišla p. Zamišková. Nikto z prítomných 

nemal žiadne pripomienky, preto starosta vyzval prítomných k hlasovaniu: 

 

 

 

Návrh uznesenia OZ č. 17/2024 zo zasadnutia konaného dňa 25.04.2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kolačkov    b e r i e   n a  v e d o m i e  z m e n y   r o z p o č t u  o b c e 

 

Rozpočtové opatrenie  č. 3/2024. Toto Rozpočtové opatrenie sa týkalo zmeny zvýšenia účelovo určených 

normatívnych finančných prostriedkov a zníženia nenormatívnych finančných prostriedkov na prenesený 

výkon štátnej správy v roku 2024. 

 

HLASOVANIE : 

prítomnosť/kvórum:       8/5 

hlasovali za:                      3 

(Ján Zamiška, Pavol Zamiška, PaedDr. Peter Žoldák) 

hlasovali proti:    0  

hlasovania sa zdržali:      5 

(Bc. Daniela Čudejková, Ing. Martin Dziak, Mgr. Ružena Kuzárová, PaedDr. Veronika Onuferová, PhD., 

Jozef Reľovský) 

nehlasovali:  0 

neprítomní: 1 

(Jozef Majkut) 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Návrh uznesenia OZ č. 18/2024 zo zasadnutia konaného dňa 25.04.2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kolačkov    s c h v a ľ u j e, 

 

aby bola prítomná na obecnom zastupiteľstve  p. riaditeľka školy, ak bude bod programu týkajúci sa 

finančných náležitosti školy. 

 

HLASOVANIE : 

prítomnosť/kvórum:       8/5 

hlasovali za:   8                

(Bc. Daniela Čudejková, Ing. Martin Dziak, Mgr. Ružena Kuzárová, PaedDr. Veronika Onuferová, PhD., 

Jozef Reľovský, Ján Zamiška, Pavol Zamiška, PaedDr. Peter Žoldák) 

hlasovali proti:    0 

hlasovania sa zdržali:    0  

nehlasovali:  0 

neprítomní: 1 

(Jozef Majkut) 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 5/ 

V tomto bode starosta udelil slovo poslankyni p. Kuzárovej, ktorá uviedla, že v decembri minulého roka 

bola Rímskokatolíckej cirkvi – farnosti Kolačkov schválená dotácia vo výške 30 000 €. Ďalej uviedla, že 



v danom momente je problém so zmluvou. Ďalej uviedla, že bolo inicializované stretnutie s farským 

administrátorom spolu s p. poslancom Dziakom. Poslankyňa opätovne prečítala žiadosť o dotáciu. 

K tomuto bodu sa vyjadrila hlavná kontrolórka obce, ktorá vysvetlila, že dotácia z rozpočtu obce musí 

byť poskytnutá v súlade s § 19 zákona č. 523/2004 Z. z. a § 7 zákona č. 583/2004 Z. z. , t. j.  na účel 

tvorby, rozvoja, ochrany, obnovy a prezentáciu duchovných hodnôt. Tento účel musí byť v súlade so 

súčasne platnou legislatívou zapracovaný aj do Zmluvy o poskytnutí dotácie z rozpočtu obce a v súlade 

s platným VZN na podporu všeobecne prospešných služieb alebo všeobecne prospešných alebo 

verejnoprospešných účelov. Cirkevné ustanovizne sú v postavení právnickej osoby a ak obec má platné 

všeobecne záväzné nariadenie, môže jej na základe žiadosti /podľa podmienok uvedených vo VZN/ 

poskytnúť účelovú dotáciu, a to iba na účel stanovený v uvedených zákonoch. K danému bodu prebehla 

diskusia. 

 

Prítomný M. Reľovský odišiel o 16.30 hod.. 

 

K bodu 6/ 

V tomto bode starosta udelil slovo poslancovi p. Dziakovi, aby predniesol Správu z kontroly – „Kolačkov, 

rozšírenie kanalizácie Vetva B“. Uviedol, že prebehol kontrolný deň, kde sa stretla stavebná komisia na 

podnet občanov obce. Boli tam nejaké nezrovnalosti, ktoré po upozornení boli napravené a ďalej sa 

pokračuje ako je v projekte a rozpočte. Ďalej p. Dziak uviedol a poprosil p. starostu, aby si stavebný dozor 

plnil povinnosti podľa zmluvy. K danému bodu prebehla krátka diskusia. 

 

K bodu 7/ 

V tomto bode informoval starosta prítomných poslancov, že v súlade s ustanovením § 24 ods. 16 zákona 

č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve v znení neskorších predpisov 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov je funkčné obdobie orgánov školskej samosprávy 4 roky. 

Z uvedeného dôvodu Rade školy pri ZŠ s MŠ Kolačkov v zriaďovateľskej pôsobnosti obec Kolačkov 

končí funkčné obdobie 22.6.2024. Starosta požiadal prítomných poslancov o návrhy na delegovanie 

členov do Rady školy za zriaďovateľa. Poslankyňa p. Onuferová navrhla, aby členmi opätovne boli tí, 

ktorí sú členmi Rady školy. K danému bodu prebehla diskusia, po ktorej starosta vyzval prítomných 

poslancov k hlasovaniu:  

 

Návrh uznesenia OZ č. 19/2024 zo zasadnutia konaného dňa 25.04.2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kolačkove    s c h v a ľ u j e   

delegovanie zástupcov Rady školy pri Základnej škole s materskou školou Kolačkov ako zástupcov 

zriaďovateľa: Mgr. Ruženu Kuzárovú, Ing. Martina Dziaka, Jána Zamišku a PaedDr. Petra Žoldáka. 

HLASOVANIE : 

prítomnosť/kvórum:       8/5 

hlasovali za:                      5 

(Ing. Martin Dziak, Mgr. Ružena Kuzárová, PaedDr. Veronika Onuferová, PhD., Jozef Reľovský, 

PaedDr. Peter Žoldák) 

hlasovali proti:    0 

hlasovania sa zdržali:    3 

(Bc. Daniela Čudejková, Ján Zamiška, Pavol Zamiška)  

nehlasovali:  0 

neprítomní:     1 

(Jozef Majkut) 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 8/ 

V tomto bode starosta udelil slovo poslancovi p. Žoldákovi, aby predniesol svoj návrh na zmenu 

Rokovacieho poriadku. Ako už na predchádzajúcom OcZ informoval prítomných poslancov, bude 

z obecného zastupiteľstva vyhotovovaný videozáznam, preto túto zmenu žiada zaradiť aj do Rokovacieho 

poriadku. Starosta uviedol, že toto nahrávanie musí byť v súlade so zákonom GDPR. Nikto z prítomných 

nemal žiadne pripomienky, preto starosta vyzval prítomných k hlasovaniu: 

 

 



Návrh uznesenia OZ č. 20/2024 zo zasadnutia konaného dňa 25.04.2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kolačkove   s c h v a ľ u j e    

zmenu Rokovacieho poriadku v bode č. 8 – z obecného zastupiteľstva bude vyhotovovaný videozáznam. 

 

HLASOVANIE : 

prítomnosť/kvórum:       8/5 

hlasovali za:                       

(Bc. Daniela Čudejková, Ing. Martin Dziak, Mgr. Ružena Kuzárová,  PaedDr. Veronika Onuferová, PhD., 

Jozef Reľovský, Ján Zamiška, Pavol Zamiška, PaedDr. Peter Žoldák) 

hlasovali proti:    0 

hlasovania sa zdržali:    0 

nehlasovali: 0 

neprítomní:     1 

(Jozef Reľovský) 

Uznesenie bolo prijaté.  

 

K bodu 9/ 

V tomto bode starosta informoval prítomných poslancov o aktuálnych projektoch. Uviedol, že stále 

prebiehajú stavebné práce na zhotovení stavebného diela „Kolačkov, rozšírenie kanalizácie Vetva B“. 

V rámci projektu „Prestavba, nadstavba a prístavba objektu MŠ – Obec Kolačkov“ sa čaká na zaslanie 

a podpísanie zmluvy. Zároveň stále prebieha kontrola VO na projekte „Nadstavba a prístavba ZŠ s MŠ 

Kolačkov – časť ZŠ“. V priebehu júna by mala prebehnúť rekonštrukcia cesty 3. triedy v dĺžke 1,1 km. 

K danému bodu prebehla krátka diskusia. 

 

K bodu 10/ 

V tomto bode starosta informoval prítomných poslancov o podanej žiadosti o zámenu pozemkov od p. 

Kollára.  Starosta požiadal p. Kollára o bližšie vysvetlenie podanej žiadosti, ktorý uviedol, že dôvodom 

zámeny je prístupová cesta. K podanej žiadosti prebehla medzi prítomnými diskusia, po ktorej sa poslanci 

dohodli, že stavebná komisia pôjde osobne pozrieť na „tvár miesta“.  

Poslanec p. Reľovský navrhol, aby sa oslovila firma na cenovú ponuku ohľadom ATS-ky, ktorá 

by zlepšila tlak vody na vyšnom konci. K tomuto návrhu prebehla krátka diskusia, v ktorej sa 

vysvetlilo, ako takýto systém funguje. 

Poslanec p. Dziak požiadal starostu obce o opravu kanála na vyšnom konci obce pri p. 

Henischovi.  

P. Onuferová položila otázku ohľadom opravy pomníkov pri kostole a opravu kanála na vyšnom 

konci. Starosta uviedol, že pomníky sa budú opravovať a kanál na vyšnom konci bol vyčistený. 

Ďalej prebehla diskusia ohľadom psov v rómskej osade, vysporiadania pozemkov pod rómskou 

osadou.  

   
K bodu 11/ 

Uznesenia boli schválené samostatným hlasovaním pri jednotlivých bodoch a tvoria neoddeliteľnú súčasť 

zápisnice.  

 

K bodu 12/ 

V závere starosta obce poďakoval všetkým prítomným poslancom za účasť a rokovanie Obecného 

zastupiteľstva ukončil. 

 

Overovatelia zápisnice: 

Ing. Martin Dziak,  signed 

Mgr. Ružena Kuzárová, signed 

 

                                                                                                         Pavol Zamiška 

starosta obce 

Zapisovateľka: Mgr. Martina Žoldáková, signed             signed 


